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Commissie Samenleving op woensdag 8 mei 2019 

 

Concept Besluitenlijst 

 

Aanwezig: de heer Bruggeman (CDA), mevrouw Faas (HvB), mevrouw Voorham (D66), 

mevrouw Kwaaitaal (VVD), mevrouw Steegman (VDB), de heer Van de Kerke (PvdA), 

mevrouw Van Vliet (GrL). 

Afwezig: de heer Heukels (LB) 

College: wethouder De Roy van Zuidewijn 

Voorzitter: de heer Harder 

Griffier: mevrouw Witte 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De heer Heukels 

heeft zich afgemeld. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Mededelingen voorzitter of leden van de commissie  

 

De voorzitter geeft aan dat op 6 juni een extra beeldvormende avond plaatsvindt over 

de overschrijding op het gebied van de Jeugdzorg. Dat heeft wethouder De Roy van 

Zuidewijn eerder gemeld, het is inmiddels ook aan de orde geweest in de 

agendacommissie. 

 

Drie leden van de commissie hebben hun wensen doorgegeven ten aanzien van te 

organiseren beeldvormende sessies en informatiebijeenkomsten. Deze zijn 

doorgegeven aan de organisatie en worden meegenomen. 

 

Het is de intentie dat nog voor het zomerreces een informatiebijeenkomst 

georganiseerd wordt over de doordecentralisatie beschermd wonen en 

maatschappelijke opvang. 

 

4. Mededelingen College van B&W 

 

Wethouder De Roy van Zuidewijn doet de mededeling dat vandaag een brief van de 

VNG in de kranten heeft gestaan over de landelijke toename van de kosten op het 

gebied van de Jeugdzorg. De VNG pleit voor structureel extra middelen. De heer 

Bruggeman voegt daaraan toe dat vandaag op het nieuws is gemeld dat er 930 

miljoen euro is toegezegd tot 2022. 
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De voorzitter wijst er nog eens op dat morgen in Bestuur en Middelen gesproken 

wordt over de Kadernota. De leden van de commissie Samenleving zijn uitgenodigd om 

daarbij aanwezig te zijn ten aanzien van de onderwerpen die onder Samenleving 

vallen. 

 

5. Vaststellen van het verslag van 3 april 2019 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

6. Lijst van toezeggingen College 

 

De voorzitter loopt de toezeggingen na. 

De vorige keer zijn afgedaan: TCS 92, 94, 96. Die gaan van de lijst. 

 

TCS 98 (aantal Wmo-meldingen) is afgedaan met brief 2019003929. Mevrouw Faas 

geeft aan met nadere vragen te komen. 

 

TCS 101 (culturele agenda) is afgedaan met brief 2019003665. 

 

TCS 93 (egalisatiereserve) is de vorige keer blijven staan met de vermelding dat het 

terugkomt bij de Kadernota. Morgen wordt de Kadernota behandeld in Bestuur en 

Middelen, mevrouw Faas is het ermee eens dat de toezegging van de lijst gaat. 

 

TCS 95 (aanpassen bushaltes) is inmiddels ook een toezegging geworden voor 

Grondgebied (TCG 185). Mevrouw Faas is het ermee eens dat de toezegging van de 

lijst gaat. 

 

De voorzitter loopt de nog openstaande toezeggingen TCS 97, 99 en 100 na. Deze 

blijven staan. 

 

De toezeggingenlijst zal worden bijgewerkt.  
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7. Rondvraag 

 

Mevrouw Faas stelt vragen over de gemeente Peel en Maas die actief inzet op 

gezinscoaches en orthotherapeuten. Wethouder De Roy van Zuidewijn licht toe dat in 

Bloemendaal veel jongeren lid zijn van een sportvereniging. De wethouder noemt 

diverse manieren waarop jongeren worden gestimuleerd deel te nemen aan 

verenigingen. Mevrouw Steegman vraagt of kinderen uit gezinnen met minder 

middelen ook geholpen worden. De wethouder geeft aan dat belangrijk te vinden. Er 

is minimabeleid voor om die kinderen te helpen, het blijkt wel lastig om de groep en de 

ouders te bereiken. 

 

Mevrouw Faas vraagt of er praktijkondersteuners zijn bij de huisartsen. Wethouder De 

Roy van Zuidewijn geeft aan dat ze er nog niet zijn maar dat er wel POH´s zijn die 

verbonden zijn aan CJG Kennemerland, medio juli 2019 wordt ermee gestart in 

Bloemendaal. De wethouder zal erop toezien dat ook zij het verenigingsleven 

stimuleren. 

 

Mevrouw Faas vraagt of er gezinscoaches zijn. Wethouder De Roy van Zuidewijn 

licht toe dat er CJG coaches zijn voor hulp bij lichtere opvoedvragen. Als zij niet de 

gewenste hulp kunnen bieden, wordt doorverwezen naar aanbieders met 

gespecialiseerde hulp. 

 

De heer Van de Kerke stelt vragen over het aantal meldingen discriminatie dat is 

gestegen, vooral in het primair onderwijs. Wethouder De Roy van Zuidewijn geeft 

aan dat de ontwikkeling zorgen baart, helaas heeft de gemeente geen directe invloed 

op de inhoud van onderwijs. De heer Van de Kerke geeft aan er later op terug te 

komen. 

 

Meningsvorming 

 

8. Ontwerpbegroting Werkvoorzieningsschap Zuid-Kennemerland (Paswerk) 

 

     De commissie reageert en stelt vragen. Wethouder De Roy van Zuidewijn en de  

     ambtelijke ondersteuning reageren. 

 

     Het voorstel gaat als hamerpunt naar de raad van 22 mei. 

 

9. Evaluatie minimabeleid 2017-2018: Meedoen 

 

     De commissie regeert en stelt vragen. Wethouder De Roy van Zuidewijn en de  

     ambtelijke ondersteuning reageren. 

 

      Mevrouw Faas geeft aan zowel namens Hart voor Bloemendaal als Liberaal  

      Bloemendaal te spreken. Zij is voornemens een amendement op te stellen om  

      beslispunt 3 anders te formuleren. De wijziging wordt gesteund door de  

      wethouder en de ambtelijke ondersteuning. 
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     Op verzoek van Hart voor Bloemendaal (mede namens Liberaal Bloemendaal) gaat het  

     voorstel vooralsnog als bespreekstuk naar de raad van 22 mei. Afgesproken wordt dat  

     mevrouw Faas nog aan de griffie doorgeeft of er inderdaad een amendement komt of  

     dat Hart voor Bloemendaal zich alsnog aansluit bij de overige fracties om er een  

     hamerpunt van te maken. 

 

10.  Extra middelen Veilig Thuis 

 

     De commissie regeert en stelt vragen. Wethouder De Roy van Zuidewijn en de  

     ambtelijke ondersteuning reageren. 

 

     Op verzoek van mevrouw Voorham zegt wethouder De Roy van Zuidewijn toe het  

     meest recente Tussenrapport Veilig Thuis toe te sturen. Hierin staat precies hoe het  

     ervoor staat met de bedrijfsvoering.                                                           TCS102                                                             

 

     Het voorstel gaat op verzoek van Hart voor Bloemendaal vooralsnog als bespreekstuk  

     naar de raad van 22 mei. Afgesproken wordt dat mevrouw Faas het doorgeeft als Hart  

     voor Bloemendaal zich alsnog aansluit bij de overige fracties om er een hamerpunt van  

     te maken. 

 

Informatie en oriëntatie 

 

11.  Brief huisvesting Landgoed Dennenheuvel 

 

     De brief is geagendeerd op verzoek van de VVD, het betreft C16 op de Lijst met  

     Ingekomen Stukken van 14 maart. Mevrouw Kwaaitaal licht het toe, de commissie  

     stelt een aantal vragen. Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert. Er zijn op dit  

     moment acht economisch dakloze gezinnen waarvan een uit Bloemendaal. Als zij eruit  

     moeten, vallen zij in principe terug op de gemeente van herkomst waarmee  

     schriftelijke afspraken gemaakt worden.  

 

12.  Jaarverslag Wmo BloemendaalSamen 

 

     Het stuk is geagendeerd op verzoek van Hart voor Bloemendaal, het betreft A8 op de  

     Lijst met Ingekomen Stukken van 14 maart. Mevrouw Faas licht het toe, de commissie  

     stelt een aantal vragen. Wethouder De Roy van Zuidewijn reageert en vertelt over de  

     werkzaamheden van BloemendaalSamen. Er zit verbetering in het uitbetalen van  

     subsidies. Er komt binnenkort een nieuwe website. 

 

13.  Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

 

     Geen mededelingen. 

 

14.  Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:47 uur. 


